
PROTOKÓŁ Nr Ul/2006

z obrad III-ej SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 28 grudnia 2006 r.

Otwarcia obrad III-ej Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał Przewodniczący Rady Pan
Adam Rosłaniec. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 14 Radnych,
co stanowi kworum przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.
Powitał Radnych i zaproszonych gości: Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, Skarbnika, sołtysów,
Kierowników jednostek oraz przybyłych mieszkańców.
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokółu z obrad II-ej Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

- zmian w budżecie gminy na 2006 r.;
- ustalenie Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe

warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
funkcyjnego za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponad wymiarowe godziny doraźnych
zastępstw oraz innych świadczeń wynikających z stosunku pracy nauczycieli w
szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Kołbiel w roku 2007;

- wprowadzenia Regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania
nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu nagród za ich
osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze;

- określenia trybu, przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i
wiejskiego dla nauczycieli.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8. Zamknięcie obrad.



Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, który został przyjęty
jednogłośnie.

Przewodniczący - zgodnie z porządkiem, przystępujemy do przyjęcia protokołu z
obrad Il-ej Sesji Rady Gminy.
Protokół był wyłożony na biurze rady, nie zgłoszono do niego uwag.
Kto jest za jego przyjęciem-za 14, protokół został przyjęty jednogłośnie.
Proszę teraz Pana Wójta o zabranie głosu.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta - na dzisiejszej sesji pragnę państwu przedstawić
prezentację poszczególnych etapów realizacji inwestycji - budowa oczyszczalni ścieków.

Po zakończeniu prezentacji Wójt poinformował o terminach wywozu śmieci w miesiącu
styczniu i zwrócił się z prośbą do sołtysów o rozpowszechnienie tej informacji wśród
mieszkańców. Omówił sprawę kursowania autobusów PKS oraz sprawę usytuowania dwóch
fotoradarów na drodze Nr 50 w Rudzienku i Kołbieli. Jeden maszt zostanie sfinansowany
przez policję za drugi zapłaci gmina, jego koszt 16.200 netto.

Radni jednogłośnie poparli propozycję zakupu fotoradarów.

Zastępca Wójta Ewa Mazek przedstawiła informację o udzielonych zamówieniach
publicznych w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 5 października 2006r. do dnia 28 grudnia
2006r.

W wymienionym okresie przeprowadzono przetarg na:

1. Zimowe utrzymanie dróg gminnych w sezonie zimowym 2006/2007,

Przetarg obejmował 3 zadania:
I odśnieżanie dróg równiarką;

II odśnieżanie dróg pługiem odśnieżnym średnim i ciężkim;
III zwalczanie śliskości na drogach

Na przetarg wpłynęła l oferta złożona przez Spółdzielnię Kółek Rolniczych Kołbieli i została
zaakceptowana przez zamawiającego. W dniu 28 listopada 2006r. zawarto umowę z
terminem realizacji do dnia 30 kwietnia 2007r.

2. Przetarg na wywóz odpadów stałych, obsługa selektywnej zbiórki stałych odpadów
komunalnych na terenie Gminy Kołbiel.
Przetarg przeprowadzono w dniu 4 grudnia 2006r. Na przetarg wpłynęła l oferta,
którą wybrano. Oferta złożona przez Przedsiębiorstwo Usługowo Handlowe
„EKO-SAM" BIS s.c. 05-074 Halinów ul. Bema 84 spełnia warunki określone w SIWZ ,cena
wywozu tj, 14.873 zł brutto miesięcznie. Termin realizacji od l stycznia 2007 do dnia 31
grudnia 2008r.

3. Przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Kołbiel. Przetarg
przeprowadzony został w dniu 7 grudnia 2006r. Na przetarg wpłynęła l oferta złożona przez
Zakład Energetyczny Warszawa Teren S.A. - Rejon Energetyczny Mińsk Maź. za
wynagrodzeniem 3,90 zł brutto miesięcznie za l punkt świetlny i została zaakceptowana
przez zamawiającego. W dniu 21 grudnia 2006r. została podpisana umowa z wykonawcą na
okres od l stycznia 2007r. do dnia 31 grudnia 2007r.



4. Przetarg na wywóz nieczystości płynnych ze zbiorników przy Szkole Podstawowej w
Kołbieli, Rudzienku, Czlekówce, Kątach oraz ze zbiornika Gminnego Przedszkola w
Kolbieli. Przetarg został przeprowadzony w Urzędzie Gminy w Kołbieli w dniu 11 grudnia
2006r. Na przetarg wpłynęło 3 oferty z pośród których l ofertę odrzucono ze względu, że nie
spełniała wymogów Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia - (wykonawca nie
załączył wszystkich wymaganych dokumentów). Z pozostałych 2 ważnych ofert dokonano
wyboru oferty złożonej przez firmę Usługi Asenizacyjne Andrzej Biadań Kołbiel za kwotę
16,58 zł brutto za l m3 wywozu nieczystości. W dniu 21 grudnia 2006r. została zawarta
umowa wykonawcą na okres od 01.01.2007r. do dnia 31 grudnia 2008r.

Realizując porządek obrad przystąpiono do przyjęcia uchwał

Przewodniczący odczytał uchwalę Nr 12/2006, w sprawie zmian w budżecie na rok 2006.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr 111/12/2006 została przyjęta jednogłośnie.

Przystąpiono do przyjęcia uchwały Nr 13/2006, w sprawie Regulaminu określającego
wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat,
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i
wypłacenia za godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz innych
świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach i placówkach
prowadzonych przez Gminę Kołbiel w roku 2007.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - l radny.
Uchwała została przyjęta 13 głosami za.

Odczytano następnie uchwałę Nr 14/2007, w sprawie wprowadzenia Regulaminu
określającego tryb i kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli ze specjalnego funduszu
nagród za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - \ radny.
Uchwała Nr III/14/2007 została przyjęta 13 głosami za.

Przystąpiono do przyjęcia uchwały Nr 15/2007, w sprawie określenia trybu, kryteriów
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego i wiejskiego dla nauczycieli.
Za przyjęciem uchwały głosowało 8 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się od głosu — 6 radnych.
Uchwała Nr III/l 5/2007 została przyjęta 8 głosami za.

Odczytano następną uchwałę Nr 16/2007, w sprawie podjęcia zobowiązania dotyczącego
wywozu odpadów stałych, obsługi selektywnej zbiórki stałych odpadów komunalnych na
terenie Gminy Kołbiel.
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było,
wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr 111/16/2007, została przyjęta jednogłośnie.



Przystąpiono do przyjęcia uchwały Nr 17/2007, w sprawie zmiany uchwały Nr
XXX/212/2006 Rady Gminy Kołbiel z dnia 23 czerwca 2006r., w sprawie przystąpienia
sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego
Gminy Kołbiel, uchwalonego uchwałą Nr XXVII/170/98 Rady Gminy Kołbiel z dnia 05
czerwca 1998r,
Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie
było.
Uchwała Nr Ul/17/2007, została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący zarządził przerwę.

Wznowiono obrady po przerwie i zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do realizacji
punktu 6.

Zapytania

Sołtys wsi Wola Sufczyńska - czy nie można wyposażyć wsi w węże strażackie, co przy
pożarze było by najszybszą reakcją.

Pan Arkadiusz Urbaniak - korzystając z Internetu zwróciłem uwagę, że jest bardzo duże
zainteresowanie dostępem do Internetu ilość trzech komputerów jest za mała. Może można by
było zwiększyć ich ilość oraz godziny dostępu.

Sołtys wsi Chrosna - w sprawie drogi powiatowej, której stan pogarsza się coraz bardzie już
wielokrotnie apelowałam również o zwrócenie uwagi z jaką szybkościąjeżdżą pojazdy, może
sprawę rozwiązały progi ograniczające.

Sołtys wsi Sufczyn - droga powiatowa w Sufczynie również jest zaniedbana.

Pani Bogumiła Araszkiewicz - chodnik w Rudzienku nie został skończony, również drogi na
osiedlu w Kołbieli są w opłakanym stanie.

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy, w kolejności zgłaszanych spraw:
- wsie posiadały już węże strażackie, które były wykorzystywane do przeróżnych celów, a
potem ulegały zniszczeniu. Problemem jest również kto weźmie odpowiedzialność za tych
ludzi którzy będą nieśli pomoc,

- zainteresowanie dostępem do Internetu jeszcze dwa lata temu było o wiele większe niż
obecnie, na pewno przydałoby się o wiele więcej komputerów. Te które mamy obecnie
otrzymaliśmy uczestnicząc w programie „Ikonka" i na pewno będziemy uczestniczyli w
innych programach,

- drogi powiatowe stwarzają najwięcej kłopotów i problemów, padaj ą przeróżne propozycje
ze strony starosty, zobaczymy jak się to rozwiąże.



W sprawie dróg gminnych odpowiedzi udzielił Pan Zbigniew Parol - by porównać drogi
gminne, trzeba czekać aż przestanie padać deszcz, bo w obecnych warunkach nic nie można
zrobić.

Pan Adam Rosłaniec - Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w obradach.
Zamknął obrady III Sesji Rady Gminy Kołbiel.

Na tym protokół zakończono.

Protokowala
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